
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α-ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ

Από το υπ’ αριθ. 15/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 368/2011                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Έγκριση μεταφοράς πλεονάζοντος προσωπικού της 
Κ.Ε.Π.Α.  στο  Ν.Π.Δ.Δ.  του  Δήμου   και  τη 
Δ.Ε.Υ.Α.Β.

         Σήμερα  22 Ιουνίου του έτους  2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη  και ώρα 19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων  του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας,  Μητροπόλεως  46,  στο  Δημαρχείο,  ύστερα  από  την  με  ημερομηνία  17-6-2011 γραπτή 
πρόσκληση  του  Προέδρου  που  δόθηκε  σ’  όλους  τους  Συμβούλους,  τους  Προέδρους  Δημοτικών  & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006.
          Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο αναπληρωτής Δημάρχου Κων/νος Βοργιαζίδης και ότι 
υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1)Δ.  Δάσκαλος,  2)Μ.  Σουμελίδης,  3)Θ.  Θεοδωρίδης,  4)Γ. 
Μιχαηλίδης,  5)Α.  Λαζαρίδης,  6)Ν.  Τσιαμήτρος,  7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου,  8)Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  9)Π. 
Παυλίδης,  10)Τ.  Χατζηαθανασίου,  11)Θ.  Αγγελίνας,  12)Λ. 
Πουλασουχίδης,  13)Κ.  Βοργιαζίδης,  14)Ν.  Μωυσιάδης,  15)Χ. 
Κούτρας,  16)Ν.  Μαυροκεφαλίδης,  17)Χ.  Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π.  Τσαπαρόπουλος,  19)Α.  Καγκελίδης,  20)Μ.  Παπαϊωνάννου, 
21)Θ.  Κορωνάς,  22)Κ.  Συμεωνίδης,  23)Γ.  Κάκαρης,  24)Β. 
Παπαδόπουλος,  25)Κ.  Κουτσαντάς,  26)Λ.  Τσαβδαρίδης,  27)Α. 
Νεστορόπουλος,  28)Α.  Γκαμπέσης,  29)Α.  Βεσυρόπουλος,  30)Β. 
Γιαννουλάκης,  31)Χ.  Τσιούντας,  32)Ε.  Γουναράς,  33)Κ. 
Παναγιωτίδης, 34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 
37)Γ. Μελιόπουλος, 38)Χ. Σαββαϊδου.

Κ. Κοστογλίδου, Γ. Σουμπέκας, Σ. 
Κουμτσίδης.

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων
Η.  Τσιαμήτρος,  Δ.  Κουλουριώτης,  Χ.  Δουλγερίδου,  Α.  Βοργιαζίδου,  Ι. 
Παπαδόπουλος,  Α.  Πέτρου,  Ε.  Κελεσίδης,  Σ.  Ρίσσου,  Ν.  Αγγέλου,  Ι. 
Καπετανίδης.

Κ. Καπανίδης

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων

Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, 
Η. Μπατσαράς, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος.

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης.
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 352/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Παναγιωτίδης.
3) Κατά τη συζήτηση του 2ου έκτακτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, 
Γ. Μιχαηλίδης.
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 353/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης.
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ.  354/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Συμεωνίδης, Α. Βεσυρόπουλος.
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 355/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Τσιούντας.
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 368/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης.
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 371/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Ν. Τσιαμήτρος, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 380/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος και αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης.
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 382/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 384/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης.
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 388/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Παναγιωτίδης, Α. Παπαδόπουλος.
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Στη συνέχεια ο  πρόεδρος, εισηγούμενος το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-5-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής:

Είναι  αναγκαίο  να  προχωρήσει  παράλληλα με  τη  διαδικασία  συγχώνευσης 
των νομικών  προσώπων του δήμου και  η  λήψη απόφασης για την μεταφορά του 
πλεονάζοντος προσωπικού από τη νέα κοινωφελή στα Νομικά Πρόσωπα του Δήμου, 
όπως προβλέπεται στο άρθρο  109, παρ. 4 του Ν. 3852/2010. Με βάση την απόφαση 
αυτή «με αιτιολογημένη απόφαση του δημοτικού συμβουλίου, η οποία λαμβάνεται με 
την απόλυτη πλειοψηφία του συνόλου των μελών του, μεταφέρεται τυχόν πλεονάζον 
προσωπικό  με  σχέση  εργασίας  ιδιωτικού  δικαίου  αορίστου  χρόνου  των  ανωτέρω 
επιχειρήσεων σε νομικά πρόσωπα του δήμου με την ίδια σχέση εργασίας». δηλαδή 
όσων κοινωφελών έχουν συγχωνευθεί και με την προϋπόθεση το προσωπικό αυτό να 
υπηρετούσε στις κοινωφελείς με σύμβαση ΙΔΑΧ.

Μπορεί  λοιπόν  το  δημοτικό  συμβούλιο  να  αποφασίσει  τόσο  για  το  ποιο 
προσωπικό θα θεωρηθεί πλεονάζον, όσο και  το νομικό πρόσωπο στο οποίο αυτό θα 
μεταφερθεί.  Είναι  δυνατή  η  λήψη  της  σχετικής  απόφασης  άμεσα  άσχετα  με  την 
ολοκλήρωση των διαδικασιών της συγχώνευσης των κοινωφελών επιχειρήσεων, με 
την έκδοση δηλαδή του ΦΕΚ σύστασης της νέας κοινωφελούς. Η απόφαση αυτή θα 
βοηθήσει  σημαντικά  στην  αποφυγή  ορισμένων  προβλημάτων  που  ενδεχόμενα  να 
προκύψουν  με  τη  διαδοχική  μεταφορά  του  προσωπικού  αρχικά  από  τις  παλιές 
κοινωφελείς στη νέα κοινωφελή και μετέπειτα στα νομικά πρόσωπα.  

Η νέα κοινωφελής  που προκύπτει  από τη διαδικασία της  συγχώνευσης θα 
πρέπει να είναι οικονομικά βιώσιμη, αφού σε διαφορετική περίπτωση προβλέπεται 
ακόμη και η λύση της, ενδεχόμενο που δεν αντιμετωπίζουν άλλες δομές του δήμου. 
Με  το  δεδομένο  αυτό,  το  προσωπικό  που  θα  επιλεγεί  να  παραμείνει  στη  νέα 
κοινωφελή θα πρέπει να είναι το απολύτως αναγκαίο. Το προσωπικό αυτό θα πρέπει 
στο παρόν στάδιο να έχει τη δυνατότητα να καλύψει τις ανάγκες της κοινωφελούς σε 
διοικητικό και τεχνικό επίπεδο, αλλά και στον επιχειρησιακό σχεδιασμό.  

Ταυτόχρονα από τη στιγμή που η κοινωφελής δε θα είναι  επιβαρυμένη με 
ουσιαστικά πλεονάζον προσωπικό, σε μεταγενέστερο στάδιο και όταν επιτραπούν οι 
προσλήψεις θα της δοθεί η δυνατότητα να προχωρήσει στην κάλυψη των αναγκών 
της με την πρόσληψη ειδικευμένου προσωπικού που έχει απόλυτη ανάγκη. Τέτοιο 
προσωπικό  είναι  λχ  στελέχη  πολιτιστικής  διαχείρισης,  μουσειολόγοι, 
βιβλιοθηκονόμοι, μακετίστες, ξυλουργοί κλπ. 

Με τα δεδομένα αυτά ως πλεονάζον προσωπικό μπορεί να χαρακτηριστεί το 
ακόλουθο προσωπικό:   
1. Παναγιωτίδης  Αντώνης,  κατηγορίας  ΠΕ  –  οικονομολόγος. Απασχολείται 

σήμερα  στη  Δημοτική  Κοινωφελή  Επιχείρηση  Αθλητισμού  Περιβάλλοντος 
Δήμου Βέροιας και με τη διαδικασία συγχώνευσης πρόκειται να μεταφερθεί στην 
νέα κοινωφελή - ΚΕΠΑ. Η ΚΕΠΑ απασχολεί ήδη ένα οικονομολόγο κατηγορίας 
ΠΕ.  Ταυτόχρονα εκτιμάται  ότι  ο  όγκος  εργασιών της  δεν  είναι  αυτός  που να 
δικαιολογεί την απασχόληση και ενός δεύτερου οικονομολόγου. Σε αντιδιαστολή 
το ΝΠΔΔ που δημιουργείται στερείται ενός στελέχους αυτής της κατηγορίας και 
με το δεδομένο ότι η διαχείριση των οικονομικών του δεδομένων απαιτεί  την 
απασχόληση ενός  τουλάχιστον  στελέχους  αυτής  της  κατηγορίας  προτείνεται  η 
μετακίνηση  του  ανώτερου  εργαζομένου  προς  το  ΝΠΔΔ (Κέντρο  Προστασίας 
Αλληλεγγύης, Αθλητισμού και Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας)

2. Παντερμαράκης  Γιάννης,  κατηγορίας  ΠΕ  –  διοικητικού.  Απασχολείται 
σήμερα  στη  Δημοτική  Κοινωφελή  Επιχείρηση  Αθλητισμού  Περιβάλλοντος 
Δήμου  Βέροιας  στη  θέση  του  Διευθυντή  της  επιχείρησης,  ενώ  είναι 
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αποσπασμένος στο Δήμο Βέροιας έχοντας την ευθύνη του Γραφείου Δημοσίων 
Σχέσεων του,  ενώ με τη διαδικασία συγχώνευσης πρόκειται να μεταφερθεί στην 
νέα κοινωφελή - ΚΕΠΑ. Η συγκεκριμένη ειδικότητα τόσο του υπεύθυνου του 
Γραφείου  Δημοσίων  Σχέσεων  όσο  και  του  Χημικού  δεν  δικαιολογεί  την 
απασχόλησή του στην νέα κοινωφελή. Εκτιμάται ότι με τη μετακίνηση του προς 
την ΔΕΥΑΒ θα υπάρξει πλήρης αξιοποίηση της επιστημονικής κατάρτισης του εν 
λόγω  στελέχους  με  την  απασχόληση  του  σε  συναφή  με  το  αντικείμενό  του 
ειδικότητα καθόσον στο εν ισχύει οργανόγραμμα της επιχείρησης υπάρχει κενή 
οργανική  θέση  για  υπάλληλο  ΠΕ  Δημοσίων  σχέσεων  αλλά  και  στον  νέο 
Οργανισμό της επιχείρησης μπορεί να προβλεφθεί και η θέση του Χημικού. Η 
μεταφορά  προς  την  ΔΕΑΥΒ  είναι  εφικτή  με  βάση  σχετικό  έγγραφο  της 
Υπουργείου  Εσωτερικών  Αποκέντρωσης  και  Ηλεκτρονικής  Διακυβέρνησης,  - 
τμήμα προσωπικού ΟΤΑ, της  8.3.2011/5364.  Για  το  λόγο αυτό προτείνεται  η 
μεταφορά στην ΔΕΥΑΒ.

3. Αλεξανδρίδης  Ρωμύλος,  κατηγορίας  ΤΕ-διοικητικού.  Απασχολείται  σήμερα 
στη  Δημοτική  Κοινωφελή  Επιχείρηση  Αθλητισμού  Περιβάλλοντος  Δήμου 
Βέροιας και με τη διαδιακασία συγχώνευσης πρόκειται να μεταφερθεί στην νέα 
κοινωφελή - ΚΕΠΑ. Η μετακίνηση του εν λόγω στελέχους στο νέο ΝΠΔΔ είναι η 
ενδεδειγμένη ενέργεια με το δεδομένο ότι η μέχρι τώρα ενασχόληση του με τα 
θέματα  του  αθλητισμού  καθιστά  την  παρουσία  του  στο  ΝΠΔΔ  (Κέντρο 
Προστασίας  Αλληλεγγύης,  Αθλητισμού  και  Προσχολικής  Αγωγής  Δήμου 
Βέροιας),  αναγκαία.  Για  το  λόγο  αυτό  προτείνεται  η  μεταφορά  στο  εν  λόγω 
ΝΠΔΔ.

4. Σαμαρά Μιράντα,  κατηγορίας ΔΕ - διοικητικού.  Απασχολείται  σήμερα στη 
Δημοτική  Κοινωφελή  Επιχείρηση  Αθλητισμού  Περιβάλλοντος  Δήμου  Βέροιας 
και με τη διαδικασία συγχώνευσης πρόκειται να μεταφερθεί στην νέα κοινωφελή 
-  ΚΕΠΑ.  Η  διοικητική  κάλυψη  της  ΚΕΠΑ  με  τα  σημερινά  δεδομένα  είναι 
επαρκής.  Σε  αντιδιαστολή  οι  αυξημένες  ανάγκες  του  νέου  ΝΠΔΔ  (Κέντρο 
Προστασίας  Αλληλεγγύης,  Αθλητισμού  και  Προσχολικής  Αγωγής  Δήμου 
Βέροιας),  απαιτούν  τη  δημιουργία  μιας  ισχυρής  υπηρεσίας  διοικητικής 
υποστήριξης. Με την παρουσία της εν λόγω υπαλλήλου στο ΝΠΔΔ ενισχύεται η 
υπηρεσία  αυτή,  ενώ  ταυτόχρονα  δίνεται  η  δυνατότητα  στο  ίδιο  ΝΠΔΔ  της 
αποδέσμευσης  στελεχών  που  μέχρι  σήμερα  ασκούσαν  καθήκοντα  διοικητικής 
υποστήριξης  και  η  επιστροφή  τους  σε  καθήκοντα  ανάλογα  αυτών  που 
συνεπάγεται η επαγγελματική τους κατάρτιση. 

5. Καισαρίδης Κωνσταντίνος, κατηγορίας ΔΕ – φύλακας. Απασχολείται σήμερα 
στη  Δημοτική  Κοινωφελή  Επιχείρηση  Αθλητισμού  Περιβάλλοντος  Δήμου 
Βέροιας και με τη διαδικασία συγχώνευσης πρόκειται  να μεταφερθεί  στην νέα 
κοινωφελή - ΚΕΠΑ. Η ΚΕΠΑ δεν απασχολεί φύλακα, σε αντιδιαστολή με τις 
ανάλογες ανάγκες που έχουν οι χώροι αθλητισμού. Για το λόγο αυτό θα πρέπει ο 
εν λόγω φύλακας να μετακινηθεί στο ΝΠΔΔ (Κέντρο Προστασίας Αλληλεγγύης, 
Αθλητισμού και Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας)

6. Τασκαλαπλίδης  Νικόλαος,  κατηγορίας  ΔΕ  –  ηλεκτρολόγος.  Απασχολείται 
σήμερα  στη  Δημοτική  Κοινωφελή  Επιχείρηση  Κοινωνικής  Προστασίας  και 
Αλληλεγγύης,  Αθλητισμού  –  Παιδείας  &  Περιβάλλοντος  Δήμου  Αποστόλου 
Παύλου.  Η  παλαιά  ΚΕΠΑ  απασχολεί  ήδη  δύο  τεχνικούς  ηλεκτρολόγους  που 
καλύπτουν το σύνολο των αναγκών της και οι οποίοι παράλληλοι έχουν ειδικευτεί 
στη χρήση του εξοπλισμού των υποδομών των θεάτρων που είναι στην ευθύνη 
της. Η μετακίνηση του συγκεκριμένου τεχνικού στο ΝΠΔΔ (Κέντρο Προστασίας 
Αλληλεγγύης,  Αθλητισμού  και  Προσχολικής  Αγωγής  Δήμου  Βέροιας)  θα  του 
δώσει τη δυνατότητα της κάλυψης στοιχειωδών καθημερινών αναγκών σε  ότι 
αφορά τη συντήρηση των υποδομών του. 
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7.  Τσιφλίδης Χαράλαμπος, κατηγορίας ΔΕ – οδηγός. Απασχολείται σήμερα στη 
Δημοτική  Κοινωφελή  Επιχείρηση  Κοινωνικής  Προστασίας  και  Αλληλεγγύης, 
Αθλητισμού –  Παιδείας  & Περιβάλλοντος  Δήμου Αποστόλου Παύλου.  Η νέα 
κοινωφελής  δεν  έχει  στη  διάθεσής  της  αυτοκίνητα  που  να  συνεπάγονται  την 
απασχόληση ενός οδηγού. Η μετακίνηση του στο ΝΠΔΔ (Κέντρο Προστασίας 
Αλληλεγγύης, Αθλητισμού και Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας) θα λύσει 
σημαντικά προβλήματα καθημερινής υποστήριξης των διαφόρων υπηρεσιών του 
(βρεφονηπιακοί,  ΚΑΠΗ,  κλπ)  που  βρίσκονται  σε  ολόκληρη  τη  γεωγραφική 
ενότητα του δήμου.

8. Καπετανάκης  Κωνσταντίνος,  κατηγορίας  ΔΕ  –  διοικητικού.  Απασχολείται 
σήμερα  στη  Δημοτική  Κοινωφελή  Επιχείρηση  Κοινωνικής  Προστασίας  και 
Αλληλεγγύης,  Αθλητισμού  –  Παιδείας  &  Περιβάλλοντος  Δήμου  Αποστόλου 
Παύλου.  Η  διοικητική  κάλυψη  της  ΚΕΠΑ  με  τα  σημερινά  δεδομένα  είναι 
επαρκής.  Σε  αντιδιαστολή  οι  αυξημένες  ανάγκες  του  νέου  ΝΠΔΔ  (Κέντρο 
Προστασίας  Αλληλεγγύης,  Αθλητισμού  και  Προσχολικής  Αγωγής  Δήμου 
Βέροιας),  απαιτούν  τη  δημιουργία  μιας  ισχυρής  υπηρεσίας  διοικητικής 
υποστήριξης. Με την παρουσία του εν λόγω υπαλλήλου στο ΝΠΔΔ ενισχύεται η 
υπηρεσία αυτή, ενώ ταυτόχρονα δίνεται η δυνατότητα αποδέσμευσης στελεχών 
που  μέχρι  σήμερα  ασκούσαν  καθήκοντα  διοικητικής  υποστήριξης  και  η 
επιστροφή τους σε καθήκοντα ανάλογα αυτών που συνεπάγεται η επαγγελματική 
τους κατάρτιση.

Το πλεονάζον προσωπικό σε ότι αφορά τους εργαζομένους που μετακινούνται στη 
ΔΕΥΑΒ,  θεωρείται  προσωπικό  της  ΔΕΥΑΒ  με  τη  δημοσίευση  στο  Φ.Ε.Κ.  της 
συγχώνευσης των Δημοτικών Κοινωφελών Επιχειρήσεων του Δήμου Βέροιας  στη 
νέα  Κοινωφελή  Επιχείρηση  του  Δήμου  Βέροιας  με  την  επωνυμία  «Κοινωφελής 
Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης  (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας»,  το δε προσωπικό 
που μετακινείται στο νέο ΝΠΔΔ (Κέντρο Προστασίας Αλληλεγγύης, Αθλητισμού και 
Προσχολικής  Αγωγής  Δήμου  Βέροιας),  θεωρείται  προσωπικό  του  νέου  ΝΠΔΔ 
αμέσως με τη δημοσίευση στο ΦΕΚ της συστατικής πράξης του νέου ΝΠΔΔ.
 
Σημείωση. 
Στην νέα ΚΕΠΑ θα παραμείνουν και θα ενταχθούν στο δυναμικό της οι ακόλουθοι  
πρώην   εργαζόμενοι  στην  Δημοτική  Κοινωφελή  Επιχείρηση  Αθλητισμού 
Περιβάλλοντος Δήμου Βέροιας.

• Πέτρου Ξένια
• Παλαπανίδου Ελένη
• Το σύνολο των δεκαεπτά (17) εργαζομένων με σύμβαση ΙΔΑΧ στην παλαιά 

ΚΕΠΑ.
Σύμφωνα με τα προαναφερθέντα  σας  υποβάλλουμε  την παραπάνω 

πρόταση για  έγκριση. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.
Κων/νος  Τσιλογιάννης  (Γενικός  Γραμματέας  Δήμου):  Είναι  αναγκαίο  να 

προχωρήσει, παράλληλα με τη διαδικασία συγχώνευσης των νομικών προσώπων του 
δήμου, και η λήψη απόφασης για τη μεταφορά πλεονάζοντος προσωπικού από τη νέα 
κοινωφελή στα νομικά πρόσωπα του δήμου, όπως προβλέπεται στο άρθρο 109 παρ.4 
του  Ν.3852/2010,  με  βάση  την  απόφαση  αυτή  με  αιτιολογημένη  απόφαση  του 
δημοτικού συμβουλίου η οποία λαμβάνεται με την απόλυτη πλειοψηφία του συνόλου 
των  μελών  του,  μεταφέρεται  τυχόν  πλεονάζον  προσωπικό  με  σχέση  εργασίας 
ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου των ανωτέρω επιχειρήσεων σε νομικά πρόσωπα 
του  δήμου,  με  την  ίδια  σχέση  εργασίας.  Δηλαδή  όσων  κοινωφελών  έχουν 
συγχωνευθεί  και  με  την  προϋπόθεση  το  προσωπικό  αυτό  να  υπηρετούσε  στις 
κοινωφελείς επιχειρήσεις με σύμβαση ιδιωτικού αορίστου χρόνου. Μπορεί λοιπόν το 
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δημοτικό  συμβούλιο  να  αποφασίσει  τόσο  για  το  ποιο  προσωπικό  θα  θεωρηθεί 
πλεονάζον όσο και το νομικό πρόσωπο στο οποίο αυτό θα μεταφερθεί. Είναι δυνατή 
η λήψη της σχετικής απόφασης άμεσα, άσχετα με την ολοκλήρωση των διαδικασιών 
της συγχώνευσης των κοινωφελών επιχειρήσεων με την έκδοση δηλαδή του ΦΕΚ, 
σύστασης  της  νέας  κοινωφελούς.  Η απόφαση αυτή  θα  βοηθήσει  σημαντικά  στην 
αποφυγή ορισμένων προβλημάτων που ενδεχόμενα να προκύψουν με την διαδοχική 
μεταφορά του προσωπικού αρχικά από τις παλιές κοινωφελείς στη νέα κοινωφελή και 
μετέπειτα στα νομικά πρόσωπα. Η νέα κοινωφελής που προκύπτει από τη διαδικασία 
της  συγχώνευσης  θα  πρέπει  να  είναι  οικονομικά  βιώσιμη,  αφού  σε  διαφορετική 
περίπτωση προβλέπεται ακόμη και η λύση της, ενδεχόμενο που δεν αντιμετωπίζουν 
άλλες δομές του δήμου. Με το δεδομένο αυτό, το προσωπικό που θα επιλεγεί  να 
παραμείνει  στη  νέα  κοινωφελή  θα  πρέπει  να  είναι  το  απολύτως  αναγκαίο.  Το 
προσωπικό αυτό θα πρέπει στο παρόν στάδιο να έχει τη δυνατότητα να καλύψει τις 
ανάγκες  της  κοινωφελούς  σε  διοικητικό  και  τεχνικό  επίπεδο,  αλλά  και  στον 
επιχειρησιακό σχεδιασμό. Ταυτόχρονα από τη στιγμή που η κοινωφελής δε θα είναι 
επιβαρυμένη με ουσιαστικά πλεονάζων προσωπικό σε μεταγενέστερο στάδιο κι όταν 
επιτραπούν οι προσλήψεις θα της δοθεί η δυνατότητα να προχωρήσει στην κάλυψη 
των αναγκών της με την πρόσληψη ειδικευμένου προσωπικού που έχει την απόλυτη 
ανάγκη.  Τέτοιο  προσωπικό  είναι  λόγου  χάρη  στελέχη  πολιτιστικής  διαχείρισης, 
μουσειολόγοι  κλπ  .Με  τα  δεδομένα  αυτά,  ως  πλεονάζον  προσωπικό  μπορεί  να 
χαρακτηριστεί  το  ακόλουθο  προσωπικό:  Παναγιωτίδης  Αντώνιος  κατηγορίας  ΠΕ 
Οικονομολόγος,  απασχολείται  σήμερα  στη  δημοτική  Κοινωφελή  Επιχείρηση 
Αθλητισμού-Περιβάλλοντος  δήμου  Βέροιας  και  με  τη  διαδικασία  συγχώνευσης 
πρόκειται να μεταφερθεί στη νέα κοινωφελή ΚΕΠΑ. Η ΚΕΠΑ απασχολεί ήδη έναν 
οικονομολόγο κατηγορίας ΠΕ, ταυτόχρονα εκτιμάται ότι ο όγκος των εργασιών της 
δεν  είναι  αυτός  που  να  δικαιολογεί  την  απασχόληση  κι  ενός  δεύτερου 
οικονομολόγου.  Σε  αντιδιαστολή  των  Ν.Π.Δ.  που  δημιουργείται  στερείται  ενός 
στελέχους αυτής της κατηγορίας και με το δεδομένο διαχείρισης των οικονομικών 
των  δεδομένων  απαιτεί  την  απασχόληση  ενός  τουλάχιστον  στελέχους  αυτής  της 
κατηγορίας, προτείνεται  η μετακίνηση του ανωτέρω προς το νέο νομικό πρόσωπο 
δημοσίου  δικαίου.  2)  Παντερμαράκης  Ιωάννης  κατηγορίας  ΠΕ  Χημικός, 
απασχολείται  σήμερα  στη  δημοτική  κοινωφελή  επιχείρηση  Αθλητισμού-
Περιβάλλοντος δήμου Βέροιας στη θέση του διευθυντή της επιχείρησης. Αφού τα 
έχετε θα μπορούσα να αναφερθώ μόνο στα ονόματα και που θα προτείνετε να πάει ο 
καθένας. Αλεξανδρίδης Ρωμύλος, στο νομικό πρόσωπο, Σαμαρά Μιράντα στο νομικό 
πρόσωπο, Κεσαρίδης Κωσταντίνος στο νομικό πρόσωπο, Τασκαλαπλίδης Νικόλαος 
στο νομικό πρόσωπο, Τσιφλίδης Χαράλαμπος στο νομικό πρόσωπο, Καπετανάκης 
Κωνσταντίνος στο νομικό πρόσωπο, στην ΚΕΠΑ θα παραμείνουν και θα ενταχθούν 
στο δυναμικό τους οι ακόλουθοι  πρώην εργαζόμενοι  όπως αναγράφονται,  Πέτρου 
Ξένια, Μπαλαπανίδου Ελένη και το σύνολο των δεκαεφτά εργαζομένων με σύμβαση 
ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου στην παλαιά ΚΕΠΑ.

Τσαβδαρίδης:  Εγώ  θέλω  να  ρωτήσω  αν  γι’  αυτές  τις  μετακινήσεις 
ερωτήθηκαν οι ίδιοι οι εργαζόμενοι, αν ερωτήθηκαν κι αν συμφώνησαν γι’ αυτές εδώ 
ή αν έγινε με ποιανού βούληση.

Σοφρόνωφ: Την ίδια ερώτηση θα ήθελα να υποβάλλω γιατί θεωρώ ότι και το 
νομικό  πλαίσιο  που  ισχύει,  ας  το  πω  «μετατάξεις»  υποχρεώνει  να  ρωτηθούν  οι 
εργαζόμενοι, κι αν ρωτήθηκαν ποιοι συμφώνησαν και ποιοι δε συμφώνησαν. 

Νεστορόπουλος: Εγώ κ.πρόεδρε ήθελα να ρωτήσω αν ερευνήθηκε κατά τη 
σύνταξη του εισηγητικού, η σχέση εργασίας των εργαζομένων αν είναι νόμιμη, αν 
ισχύει σήμερα και μήπως δημιουργήσει κάποιο πρόβλημα στους εργαζομένους στο 
επόμενο  χρονικό  διάστημα  όταν  θα  ελεγχθούν  από  το  ελεγκτικό  συνέδριο,  η 
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νομιμότητα  της  πρόσληψης  κι  αν  ισχύει  μέχρι  σήμερα  να  εργάζονται  αυτοί  οι 
άνθρωποι. 

Μωϋσιάδης: Εγώ καλύφθηκα κε πρόεδρε.
Τσιλογιάννης: Σύμφωνα με το άρθρο 109 παρ.4,  το πλεονάζων προσωπικό 

που είναι στη δυνατότητα του δημοτικού συμβουλίου, αυτό είναι η εισήγηση, η οποία 
είναι  με  βάση  τις  ανάγκες  όπως  περιγράφεται  και  με  βάση  τη  βιωσιμότητα  των 
επιχειρήσεων  από  τις  οποίες  μετακινείται  και  προς  τις  οποίες  μετακινείται  το 
προσωπικό. Με βάση αυτά τα χαρακτηριστικά έγινε και η εισήγηση. Σε ό,τι αφορά τη 
νομιμότητα είπατε κ.Νεστορόπουλε  σε σχέση με το προσωπικό που ήδη υπηρετεί; 
Αν είναι νόμιμη η απασχόληση τους; Καταρχήν να πούμε το εξής: στη φάση που 
βρισκόμαστε διοικητικά συμβούλια στις  μέχρι  σήμερα δημοτικές  επιχειρήσεις  που 
υφίσταται  είναι  αυτά  και  που  ήταν  στους  πρώην  συνενωμένους  δήμους.  Δηλαδή 
δήμος Αποστόλου Παύλου, δήμος Δοβράς, δήμος Βεργίνας και δήμος Μακεδονίδος. 
Τα στοιχεία αυτά στη φάση αυτή μας τα έδωσαν οι υφιστάμενες ακόμα και σήμερα 
δημοτικές επιχειρήσεις γιατί το ΦΕΚ για τη νέα δημοτική επιχείρηση θα είναι από 
01/07. Τα στοιχεία λοιπόν δόθηκαν από τις διοικήσεις αυτές που υφίσταται. Θέλουμε 
να πιστεύουμε ότι με τα στοιχεία που έδωσαν ότι όλοι όσοι απασχολούνται προφανώς 
έχουν μια νομιμότητα. Όταν και εφόσον θα προκύψει το νέο νομικό πρόσωπο και η 
νέα κοινωφελής επιχείρηση και θα έχει το σύνολο των στοιχείων από το φάκελο ενός 
εκάστοτε των εργαζομένων προφανώς θα γίνει και ένας νέος επανέλεγχος έτσι ώστε 
να διαπιστωθεί αν πραγματικά μπορεί να συντρέχουν λόγοι ακυρότητας, συνέχισης 
εργασίας ενδεχομένως κάποιου. Επειδή προφανώς αναφέρεστε σε ένα δήμο τον οποίο 
υπηρετούσατε, προφανώς ξέρετε καλυτέρα από εμένα αν πραγματικά ήταν νόμιμη η 
παρουσία τους ή όχι. Όσοι αναφέρονται στο παρόν εισηγητικό, θεωρήθηκε κι από την 
υπηρεσία σε συνεργασία με τις δυο επιχειρήσεις και κυρίως με την κοινωφελή ότι 
έχουν νόμιμη απασχόληση. Βεβαίως επιφυλάσσομαι σ’ αυτό με την έννοια ότι θα 
γίνει επανέλεγχος όταν και εφόσον θα δημιουργηθεί το νέο νομικό πρόσωπο και η 
νέα  κοινωφελής  επιχείρηση  που  θα  έχει  το  σύνολο  των  παραστατικών.  Οι 
εργαζόμενοι δεν ερωτήθηκαν και δε συμφώνησαν στο σύνολό τους διότι ο καθένας 
από αυτούς είχε και έχει μια διαφορετική άποψη και οι περισσότεροι θα ήθελαν να 
παν σε διαφορετικούς φορείς από ό,τι προτείναμε, όμως εκείνο που προτάξαμε είναι 
η αναγκαιότητα των επιχειρήσεων και η βιωσιμότητα επίσης των επιχειρήσεων. Δε 
θα είχε νόημα λοιπόν να μη δεν προβλέψουμε τα δύο αυτά χαρακτηριστικά καθώς 
επίσης  και  άλλα  στοιχεία  όπως  είναι  η  συνταξιοδότηση  για  παράδειγμα  μιας 
καθαρίστριας  που  υπάρχει  στην  ΚΕΠΑ,  οπότε  θα  έπρεπε  να  μετακινηθεί  μια 
καθαρίστρια προς τα εκεί,  ενώ αντίστοιχα στο νομικό πρόσωπο ………καθαρίστριες, 
άρα  δε  θα  μπορούσε  να  μεταφερθεί  προς  τα  εκεί  γιατί  θα  υπήρχε  πλεονάζων 
προσωπικό.  Είπα  κ.Τσαβδαρίδη  ότι  κάποιοι  συμφώνησαν  και  αποδέχτηκαν  το 
εισηγητικό με βάση το όπως αυτό προτείνεται.  Κάποιοι όμως δε συμφώνησαν και 
εξέφρασαν προσωπικά αντιρρήσεις για αυτό που εισηγηθήκαμε όπως περιγράφεται 
στο  εισηγητικό.  Δε  συμφώνησε  και  δε  συμφωνεί  ο  κ.Παναγιωτίδης  Αντώνιος,  δε 
συμφωνεί η κα Σαμαρά Μιράντα, και δε συμφωνεί και η κα Παλαπανίδου Ελένη από 
τις ενστάσεις που κατετέθησαν σε εμένα προφορικά. 

Δάσκαλος:  Κε  πρόεδρε,  θα  ήθελα  να  προτείνω  τροποποιήσεις  αυτές  που 
απαιτούνται για να καλύψουν κάποιες ανάγκες στην επιχείρηση της  ΔΕΥΑΒ. 

Ελένη Παλαπανίδου: Δουλεύω εννέα χρόνια στη ΔΗΚΕΑΠ, καλύπτω πάγια 
θέση, είμαι ένα άτομο, πηγαίνω σε όλα τα γήπεδα όποτε χρειάζεται, έχω δουλέψει 
πάνω από 15 ώρες την ημέρα για να μη φέρω πρόβλημα στην υπηρεσία μου, είμαι 
χαμηλόμισθη, από τους πιο χαμηλόμισθους κι αυτή τη στιγμή με κατεβάζουν κάτω 
στην ΚΕΠΑ. Εγώ δεν έχω πρόβλημα από το χώρο που με πηγαίνουν, δε φοβάμαι τη 
δουλειά που θα αλλάξω αλλά αφού μου δίνεται η ευκαιρία στο χώρο που έδωσα την 
ψυχή μου εννέα χρόνια να δω κάτι καλύτερο, θα ήθελα να μην τη χάσω αυτή την 
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ευκαιρία και θα ήθελα να μου τη δίνατε. Να μη μου τη στερούσατε. Εκεί που είμαι 
θέλω να παραμείνω, δε ζητώ να με πάτε κάπου αλλού για κάτι καλύτερο. Ζητώ να 
μείνω στα νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου όπως θα γίνει, να φύγω από τα 850,00 
ευρώ μετά από 25 χρόνια εργασίας, καθαρίζω, κάνω την πιο βρώμικη δουλειά, μου 
δίνεται η ευκαιρία να φύγω από τα 850,00 ευρώ. Αν πάνε όλοι, ας πάω κι εγώ στα 
500,00.

Μιράντα Σαμαρά: Εργάζομαι στο δήμο 25 χρόνια, ξεκίνησα από την «Εληά» 
το λογιστήριο, ήρθα στο δήμο πέντε χρόνια στο λογιστήριο, στο γραφείο τελετών 
επίσης  δεν  μπορούσε  κανένας,  όπου  η  Μιράντα  κι  εγώ.  Έχω  τώρα  τρία  χρόνια 
περίπου  που  είμαι  υπάλληλος  στη  ΔΗΚΕΑΠ,  εκεί  με  τοποθέτησαν  πάλι  με  τις 
συναινέσεις  των επιχειρήσεων,  τις  συγχωνεύσεις  και  είμαι  επάνω.  Τώρα θέλω να 
παραμείνω στη δημοτική επιχείρηση, να μη θεωρηθώ πλεονάζων προσωπικό, εντάξει 
33  χρόνια  δουλεύω,  δε  θέλω  και  πολλά  χρόνια,  τουλάχιστον  τρία  χρόνια  να 
συνταξιοδοτηθώ και να παραμείνω στον ιδιωτικό τομέα σε δημοτική επιχείρηση αν 
γίνεται.  Τώρα η επιλογή της δημοτικής επιχείρησης ας είναι στο χέρι σας, εγώ δε 
θέλω  να  θεωρηθώ  πλεονάζων  προσωπικό  γιατί  είναι  ρίσκο,  σαν  να  θεωρείται 
απολυόμενο…... Τώρα όποιος θέλει το ρίσκο να το πάρει. Εγώ προσωπικά δε θα το 
ήθελα και θα ήθελα την εκτίμησή σας. Οι περισσότεροι από εδώ σύμβουλοι ήταν και 
μέλη των ΔΣ που ήμουν στις  επιχειρήσεις,  μπορούν να τοποθετηθούν αν υπάρχει 
κάποιο πρόβλημα.

Δημήτριος  Σαββουλίδης  (Νομικός  σύμβουλος  Κ.Ε.Π.Α.): Για  το  θέμα  που 
τέθηκε αν θα πρέπει να ερωτηθούν οι εργαζόμενοι,  από καθαρά νομική άποψη, ο 
νόμος δεν προβλέπει τέτοια διαδικασία, προβλέπει μόνο αιτιολογημένη απόφαση του 
δημοτικού  συμβουλίου,  δεν  προβλέπεται  δηλαδή  σαν  προϋπόθεση  έστω  και  η 
έκφραση γνώμης γιατί υποτίθεται η απόφαση θα παρθεί από το νομικό συμβούλιο, αν 
υπήρχε τέτοια προϋπόθεση θα ήταν γνώμη, αλλά δεν τίθεται τέτοιο ζήτημα από το 
νόμο. Σε καμιά περίπτωση δεν υπάρχει τέτοιο θέμα. Αφού προβλέπει ότι μεταφέρεται 
ως πλεονάζων. Αν ήταν, αν υπήρχε τέτοια περίπτωση θα έλεγε ο νόμος ότι απολύεται.

Μωυσιάδης:  Προφανώς  ότι  δε  χρειάζεται  την  αίτηση  κ.νομικέ  το  κάνετε 
επειδή θελήσατε αυτοί οι υπάλληλοι να θεωρηθούν πλεονάζον, διότι η προϋπόθεση 
για να μη θεωρηθεί ότι χρειάζεται η αίτηση το θεωρούμε ότι είναι πλεονάζον. Αν δεν 
μπούμε σε αυτή τη διαδικασία και ξεκινούσαμε από την αρχή και λέγαμε παιδιά ποιοι 
θέλετε να φύγετε; χρειαζόταν αίτηση, τώρα αν τους πούμε εμείς ότι είναι  πλεονάζον 
δε χρειάζεται αίτηση, σ’ αυτό συμφωνούμε, μήπως μπήκαν σε μια τέτοια παγίδα οι 
άνθρωποι. Καταλάβατε τι θέλω να πω;

Σαββουλίδης: Εγώ λέω τι  λέει  ακριβώς ο νόμος.  Ο νόμος αναφέρει  ότι  με 
απόφαση κρίνεται τυχόν πλεονάζων προσωπικό. Δε θέτω το ζήτημα αν είναι η κυρία 
η συγκεκριμένη, εγώ λέω τι λέει ο νόμος. Ο νόμος μιλάει για αιτιολογημένη απόφαση 
του  δημοτικού  συμβουλίου,  συνεπώς  εσείς  είστε  αυτοί  που  θα  αιτιολογήσετε 
γνωρίζοντας την κατάσταση των επιχειρήσεων.

Τσαπαρόπουλος: Έχω μια ερώτηση προς το γενικό γραμματέα γιατί έτσι όπως 
τέθηκε το πρόβλημα από πλευράς των εργαζομένων, μπαίνει ένα ερώτημα, δηλαδή αν 
είναι μοναδικές εργαζόμενες σε ένα μεγάλο νομικό πρόσωπο, πώς είναι πλεονάζον 
προσωπικό; Διότι η όλη ιστορία στηρίζεται πάνω στο πλεονάζον προσωπικό όπως 
λέει ο νόμος, θέλω να ξέρω λοιπόν και να καταλάβω κε γενικέ, τι σημαίνει λοιπόν, 
γιατί μετατίθεται σαν πλεονάζον; Είναι ή δεν είναι; 

Τσιλογιάννης: Επιτρέψτε μου για την κυρία Σαμαρά Μιράντα να διαβάσω. 
Σαμαρά Μιράντα κατηγορίας ΔΕ Διοικητικού, απασχολείται σήμερα στη δημοτική 
κοινωφελή  επιχείρηση  Αθλητισμού  Περιβάλλοντος  δήμου  Βέροιας  και  με  τη 
διαδικασία  συγχώνευσης  πρόκειται  να  μεταφερθεί  στη  νεα  κοινωφελή  ΚΕΠΑ.  Η 
διοικητική κάλυψη της ΚΕΠΑ με σημερινά δεδομένα είναι επαρκής σε αντιδιαστολή 
οι  αυξημένες  ανάγκες  του  νέου  νομικού  προσώπου  δημοσίου  δικαίου  και  το 
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προστασίας  αλληλεγγύης  και  προσχολικής  αγωγής  δήμου  Βέροιας  απαιτούν  τη 
δημιουργία μιας ισχυρής υπηρεσιακής διοικητικής υποστήριξης με την παρουσία της 
εν λόγω υπαλλήλου στο νομικό πρόσωπο δημοσίου δικαίου ενισχύεται η υπηρεσία 
αυτή  ενώ  ταυτόχρονα  δίνεται  η  δυνατότητα  στο  ίδιο  νομικό  πρόσωπο  δημοσίου 
δικαίου της  αποδέσμευσης στελεχών του .  Εδώ να πω το εξής:  ότι  υπάρχουν για 
παράδειγμα  βρεφονηπιοκόμοι  ή  κάποιες  άλλες  ειδικότητες  που  ασκούν  και 
διοικητικές  εργασίες.  Άρα λοιπόν χρειάζεται  διοικητική  υποστήριξη.  Συνεχίζοντας 
αλλιώς  που  μέχρι  σήμερα  ασκούσανε  καθήκοντα  διοικητικής  υποστήριξης  και 
επιστροφή τους  σε  καθήκοντα  ανάλογα αυτών  που συνεπάγεται  η  επαγγελματική 
τους κατάρτιση. Αυτός είναι ο λόγος που η κυρία Σαμαρά Μιράντα προτείνεται να 
πάει στο νομικό πρόσωπο δημοσίου δικαίου. Επιπλέον είπα τα δύο βασικά κριτήρια 
είναι το ότι θα πρέπει να πάνε σε φορείς ή υπηρεσίες εκεί όπου πραγματικά υπάρχουν 
ανάγκες που μπορεί αυτό να μην ικανοποιεί τον καθένα από τους συναδέλφους που 
αναφέρονται αλλά προτάξαμε τις ανάγκες της υπηρεσίας πρώτα και στη συνέχεια και 
τη  βιωσιμότητά  τους.  Γιατί  το  να  απασχολούνται  σε  μια  παράδειγμα  κοινωφελή 
επιχείρηση που υπάρχει αρκετός αριθμός συναδέλφων διοικητικών δε θα είχε κανένα 
νόημα. Η κυρία Παλαπανίδου επίσης είπα ότι στην ΚΕΠΑ συνταξιοδοτείται εντός 
των επομένων 6-8 μηνών η κυρία που είναι καθαρίστρια, άρα δεν υπάρχει καμία. Στο 
νομικό  πρόσωπο δημοσίου  δικαίου  υπάρχουν  πολλές  ή  αρκετές  καθαρίστριες  και 
κατά συνέπεια μπορεί να καλύψουν τις ανάγκες. Άρα θα έπρεπε να προβλέψουμε και 
με  το  ότι  θα  συνταξιοδοτηθεί  και  η  κυρία  που  υπηρετεί  στην  ΚΕΠΑ  και  κατά 
συνέπεια έπρεπε να μετακινηθεί μια καθαρίστρια. Η μόνη λοιπόν που θα μπορούσε 
είναι η κυρία Μπαλαπανίδου που θεωρείται πλεονάζων και έτσι μεταφέρεται στην 
ΚΕΠΑ. 

Δήμαρχος:  Διότι,  να  συμπληρώσω,  στο  νομικό  πρόσωπο  πάει  και  το 
πρόγραμμα Βοήθεια στο Σπίτι, πάει ένα σωρό προσωπικό που έχει να κάνει με αυτά 
και το θέμα το μισθολογικό, ξέρει κι η κυρία Παλαπανίδου και μιλήσαμε και δεν 
ξέρω γιατί το θέτει εδώ, δεν είναι καθόλου έτσι. Ή παραμένει στα ίδια ή αυξάνεται 
στην ΚΕΠΑ. Τώρα αν υπάρχουν άλλοι λόγοι μη θέτουμε το μισθολογικό εδώ. Επίσης 
η Μιράντα ήταν στα αθλητικά κέντρα και λέμε να παραμείνει στα αθλητικά κέντρα. 
Δεν ξέρω τι πάλι αλλάζει. Γιατί όλοι εκεί στο μισθολογικό κινούνται και το κατανοώ 
απολύτως  ο  καθένας  θέλει  την  καλύτερη  θέση,  αλλά εδώ να  πούμε  αλήθειες,  τα 
πράγματα είναι αυτά.

Δάσκαλος: Επειδή θέλουμε, έχουμε πρόβλημα στη ΔΕΥΑΒ βυτίου, προτείνω 
τον κ. Τσιφλίδη Χαράλαμπο, ο οποίος είναι από το Μακροχώρι να έρθει ως οδηγός 
βυτίου στη ΔΕΥΑΒ. Δεν έχω αυτή τη στιγμή οδηγό, χρησιμοποιώ έναν έκτακτο για 
ορισμένο χρόνο. Επίσης προτείνω τον κ. Παντερμαράκη  για των δημοσίων σχέσεων, 
υπάρχει θέση στον οργανισμό τον υφιστάμενο, διότι έχει γίνει η επεξεργασία και το 
επόμενο  διοικητικό  συμβούλιο  που θα  ψηφιστεί  στις  θέσεις  ΠΕ Χημικών  για  να 
πηγαίνει  στα  δημοτικά  διαμερίσματα  να  παίρνει  δείγματα  γιατί  τα  δημοτικά 
διαμερίσματα  είναι  49,  να  μπορέσουμε  να  έχουμε  άμεσες  λύσεις  και  άμεσες 
απαντήσεις σε όλους. 49 δημοτικά διαμερίσματα πρέπει να ελέγχουμε και το πόσιμο 
νερό  και  αποχετεύσεις  και  τα  πάντα.  Ως  ΠΕ  Χημικών  λοιπόν  στο  βιολογικό 
καθαρισμό. Υπάρχει στον οργανισμό. Υπάρχει οργανική θέση, θα πάει κατευθείαν 
στη θέση ΠΕ Χημικών. Και επίσης πήρε σύνταξη πρόσφατα η κυρία Κάκαρη, οπότε 
χρειαζόμαστε τον κ. Παναγιωτίδη Αντώνη στο λογιστήριο.. 

Γιαννουλάκης:  Μια  διευκρίνιση,  κε  Δάσκαλε,  υπάρχει  θέση  χημικού  ή 
σκέφτεστε να δημιουργήσετε; Υπάρχει τώρα στο οργανόγραμμα; 

Δάσκαλος: Υπάρχει μια θέση στο οργανόγραμμα. 
Σαμαρά: Και στη ΔΗΚΕΑΠΠ υπήρχε διοικητικός από τη στιγμή που πήγα, 

απλά  με  αποξένωσαν  για  το  λογιστήριο  και  υπήρχε  διοικητικός,  η  οποία  είχε 
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προσληφθεί  εκεί  και  είναι  και  γυμνάστρια  και  γνωρίζει  το  αντικείμενο,  αυτή 
μεταφέρεται στη ΚΕΠΑ κι εμένα θέλουν να με αφήσουν επάνω.

Τσαβδαρίδης: Κε πρόεδρε, στο εισηγητικό μιλάει για αιτιολογημένη απόφαση 
του δημοτικού  συμβουλίου,  η  οποία λαμβάνεται  με  την απόλυτη πλειοψηφία  του 
συνόλου των μελών. Με τέτοια απόφαση μεταφέρεται τυχόν πλεονάζον προσωπικό 
με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου των ανωτέρω επιχειρήσεων σε 
νομικά πρόσωπα του δήμου με την ίδια σχέση εργασίας. Το δημοτικό συμβούλιο, από 
ό,τι αντιλαμβάνομαι, δεν μπορεί να έχει άποψη πού υπάρχει πλεονάζον προσωπικό ή 
πού δεν υπάρχει, τουλάχιστον εγώ και η δημοτική ομάδα μας νομίζω ότι οι δημοτικοί 
σύμβουλοι που την αποτελούν δεν έχουν καμιά απολύτως άποψη αν αυτό που λέει το 
εισηγητικό  ισχύει  ή  δεν  ισχύει.  Κι  επίσης  βλέπω εδώ γιατί  εγώ δε  θα  ήθελα  να 
υπάρχει αυτό το πράγμα, ενδεχομένως να υπάρξουν στο δήμο Βέροιας παιδιά και 
αποπαίδια, γιατί βλέπω κάποιους από τους εργαζομένους να έχουν ενημερωθεί, να 
έχουν συμφωνήσει, να τους αρέσει εκεί που θα πάνε και εγώ δεν πιστεύω ότι δεν 
υπήρχαν δυνατότητες από τη δήμαρχο και από τον κ. Γενικό να τους έχουμε όλους 
ικανοποιημένους  γιατί  αυτό  είναι  το  σωστό,  αν  έχουμε  έναν  ικανοποιημένο 
εργαζόμενο, πολύ περισσότερα προσφέρει. Αφού λοιπόν τους έχουμε και κοιτάξαμε 
από ό,τι κατάλαβα να τους έχουμε τους περισσότερους ικανοποιημένους γιατί να μην 
έχουμε το σύνολο κ.πρόεδρε ικανοποιημένο και  την κα Σαμαρά να πάει  εκεί  που 
θέλει και την κα Παλαπανίδου να πάει εκεί που θέλει και να είμαστε όλοι μια χαρά 
και να αξιολογηθούν και οι δικές τους οι επιθυμίες και ενδεχομένως, αυτό σας λέω. 
Αφού φροντίσαμε να τους έχουμε και τους εφτά ικανοποιημένους ας φροντίσουμε 
και τους δύο να τους έχουμε ικανοποιημένους και να δούμε πως μπορούμε όλοι μαζί 
να είμαστε  σε ένα δήμο όπου δε θα υπάρχει  διαφορετικότητα στην αντιμετώπιση 
γιατί αυτό θα δημιουργήσει και θέματα, το ξέρω αυτό το πράγμα και ανάμεσα στους 
υπαλλήλους. Εγώ όταν ήμουν αντινομάρχης στη νομαρχιακή αυτοδιοίκηση έβλεπα 
ανθρώπους στο ίδιο γραφείο 30 χρόνια που δεν ήθελε ο ένας να βλέπει τον άλλο γιατί 
υπήρχαν τέτοια θέματα, γιατί να υπάρχουν αυτά; να εξαντλήσετε κ. γενικέ και κα 
δήμαρχε τις δυνατότητες που έχετε να τους έχουμε όλους ικανοποιημένους να δούμε 
και  αυτή  η  περίφημη  ισονομία  που  προηγουμένως  μεταχειρίστηκε  και  ζήτησε  ο 
Σωτήρης ο Παπαδόπουλος και όλοι κατεβάσαμε το κεφάλι συμφωνώντας σιωπηρά σ’ 
αυτό που ζητούσε, θα την κάνουμε πράξη και στο θέμα των εργαζομένων και να 
είμαστε όλοι ικανοποιημένοι, γιατί η ισονομία είναι αυτή που εκτιμάται και θα πρέπει 
να διακρίνει τους ηγέτες και τους δημοτικούς άρχοντες.

Σοφρόνωφ:  Φαίνεται  ότι  πραγματικά  δεν  έγινε  καμιά  προσπάθεια  όλο  το 
προηγούμενο  διάστημα  να  καταγραφούν  κενά  τα  οποία  υπάρχουν  στις  διάφορες 
υπηρεσίες  του δήμου.  Θα μού πείτε  «τώρα πού ξέρεις  εσύ;».  Ακούγοντας  τον  κ. 
Δάσκαλο πραγματικά αναρωτήθηκα αν κι η δημοτική αρχή κάθισε καταγράψει πού 
έχει  ανάγκες.  Φαίνεται  δηλαδή  ότι  με  μια  πολύ  μεγάλη  προχειρότητα  για  να 
εξυπηρετήσουμε  τη  γενικότερη  κατεύθυνση  που  λέει  εξοικονόμηση  εργατικού 
δυναμικού και εκεί που δεν υπάρχει πλεονάζων και εκεί που υπάρχει και ίσιωμα ας 
πούμε,  μετακινούμε  ανθρώπους  και  φαίνεται  ότι  όλη  η  μεθόδευση  είναι  για  να 
καλυφθούν  συγκεκριμένες  τρύπες.  Ακούγοντας  τον  κ.  Τσιλογιάννη  με  προσοχή 
κατάλαβα,  είπε  επί  λέξει,  προφανώς  έχουν  νομιμότητα,  μπορεί  να  υπάρξει  και 
ακύρωση,  είναι  δυνητικά,  δεν  είναι  οριστικά,  έχουν  νομιμότητα;  δε  θα  υπάρξει 
ακύρωση,  κι  ακούγοντας  όλες  αυτές  τις  γενικότερες  εξαγγελίες  περί  μετατάξεων, 
πλεονάζοντος,  απολύσεις  κ.λ.π.,  εμείς  εκφράζουμε  την  αντίθεσή  μας  και  την 
επιφύλαξή μας.  σεβόμαστε  εκείνους  τους  εργαζομένους  που εν  πλήρη γνώση της 
αλλαγής  των  εργασιακών  τους  δικαιωμάτων  δέχονται  να  μεταταγούν  σε  άλλες 
υπηρεσίες, το σεβόμαστε γιατί θεωρούμε ότι είναι ενημερωμένοι κ.λ.π . Νομίζουμε 
ότι πρέπει η δημοτική αρχή να σεβαστεί  απολύτως τις επιθυμίες και  εκείνων των 
εργαζομένων που κατά τη γνώμη μου δεν έγινε προσπάθεια ούτε να συζητηθούν, 
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ούτε  να  έχουν  σύμφωνη  γνώμη.  Εμείς  λοιπόν  ως  Λαϊκή  Συσπείρωση  λέμε  ότι 
ψηφίζουμε να μεταταχθεί το προσωπικό που δέχεται αφού γίνει επανέλεγχος από τη 
μεριά της δημοτικής αρχής πού υπάρχουν κενά γιατί ο κ. Δάσκαλος με ψείλιασε και 
θα ψηφίσουμε αρνητικά στις μετατάξεις εκείνων των υπαλλήλων που δε δέχονται να 
μεταταγούν. Νομίζω πως η θέση μας είναι σαφής.

Μελιόπουλος:  Κα  δήμαρχε,  κυρίες  και  κύριοι  σύμβουλοι,  από  το  πρώτο 
δημοτικό  συμβούλιο  στο  οποίο  παραβρίσκομαι  έχω  παρατηρήσει  το  εξής:  ότι  η 
διοίκηση των δήμων με περισσή ευκολία στρέφεται ενάντια σε κάποια δικαιώματα 
των εργαζομένων αλλά όσον αφορά στο να στραφεί ενάντια σε κάποια συμφέροντα 
με τα μαγαζιά παίζει την κολοκυθιά. Θα συμφωνήσω με την κα Σοφρόνωφ για το 
θέμα  εφόσον  εργαζόμενοι  δεν  επιθυμούν  να  μεταταγούν,  να  μη  μεταταγούν,  ένα 
τελευταίο, όπου υπάρχουν κενά ότι η κοινή λογική λέει αυτά να αναπληρωθούν με 
καινούργιες προσλήψεις κι όχι να γυρνάμε γύρω-γύρω τους εργαζόμενους μέχρι να 
μας τελειώσουν.

Χατζηαθανασίου:  Μετά  την  απάντηση  κάποιων  ερωτημάτων  μια  απορία 
μονάχα μου έμεινε και βέβαια δεν έχει να κάνει παρά  με αυτό που δήλωσε η κα 
Παλαπανίδου. Δουλεύει σε ένα χώρο 15 ώρες την ημέρα και μου φαίνεται περίεργο 
γιατί θέλει να παραμείνει να δουλεύει 15 ώρες την ημέρα πάλι. Ο νόμος, η τήρηση 
του νόμου κι αν δεν μας αρέσει, παλεύουμε να τον αλλάξουμε, ως τότε όμως πρέπει 
να  συμμορφωθούμε  με  αυτό  και  ασφαλώς  καλό  θα  είναι  να  συμφωνούν  όλοι  οι 
υπάλληλοι αλλά δε συμφωνούν όλοι, αρκεί η υπηρεσία, κι εδώ μπαίνει πάντα μια 
απορία, αν κάποιοι είναι αμερόληπτοι στη στάση τους, θέλω να πιστεύω ότι είναι 
αμερόληπτοι, θέλω να πιστεύω ότι υπάρχει ισονομία κι ασφαλώς δε συμφωνούμε κ. 
Τσαβδαρίδη  όλοι  με  αυτά  που  διατύπωσε  ο  κ.  Παπαδόπουλος,  που  είπατε  ότι 
συμφωνούμε και κατεβάσαμε το κεφάλι. Απλώς δε θέλαμε να απαντήσουμε.

Τσιλογιάννης: Να πω μόνο δυο λέξεις στην κα Σοφρόνωφ ότι το προσωπικό 
δεν μπορεί σε καμιά των περιπτώσεων να έρθει προς το δήμο, άρα θα έπρεπε να πάει 
προς τα νομικά πρόσωπα. Το προφανώς το είπα, το ορίζει ο νόμος προφανώς, σε ό,τι 
αφορά λοιπόν για τη λέξη «προφανώς», το είπα αυτό γιατί έπρεπε να απαντήσω στον 
κ. Νεστορόπουλο, άρα έπρεπε να είμαι απόλυτος και να πω ναι έτσι είναι για κάτι 
που  δεν  είδαμε  γιατί  σας  είπα  τα  διοικητικά  συμβούλια  υφίσταται  στους 
συνενωμένους δήμους και προφανώς όταν θα οριστικοποιηθεί αυτή η διαδικασία της 
συγχώνευσης με το ΦΕΚ, θα ελεγχθεί το σύνολο των συμβάσεων της παρουσίας των 
όποιων εργαζομένων  υπάρχουν στις δημοτικές επιχειρήσεις ή υπήρχαν στους πρώην 
συνενωμένους δήμους. Για την κα Παλαπανίδου να πω και να επαναλάβω το εξής: 
πρόκειται πραγματικά για μια εξαιρετική κυρία και υπάλληλο όμως από τη στιγμή 
που  δεν  υπάρχει  στην  ΚΕΠΑ  καθαρίστρια  γιατί  λέμε  συνταξιοδοτείται,  αν  δεν 
μετακινηθεί αυτή τη στιγμή τότε σε λίγους μήνες η ΚΕΠΑ δε θα έχει καθαρίστρια για 
να  έχει  καθημερινή  καθαριότητα,  ενώ  αντίστοιχα  το  νομικό  πρόσωπο  υπάρχουν 
αρκετές καθαρίστριες οι οποίες καλύπτουν τις ανάγκες που έχει και βεβαίως όσον 
αφορά το μισθό δε θα έχει καμιά μείωση ίσα-ίσα νομίζω ότι έχει και μια επιπλέον 
διαφορά υπερθετική.

Δάσκαλος: Μόλις με ειδοποίησαν ότι όντως δεν υπάρχει θέση ΠΕ χημικού 
στο οργανόγραμμα της ΔΕΥΑΒ. Μπορεί  να πάει ως ΔΕ βοηθός χημικού και στη 
συνέχεια με την έγκριση του οργανισμού θα πάει στο βιολογικό καθαρισμό. 

Παντερμαράκης:  Κε  πρόεδρε  δε  θα  έπαιρνα  το  λόγο,  με  κάλεσε  ο  κ. 
Δάσκαλος,  η μόνη αυτή τη στιγμή σήμερα που μιλάμε κενή οργανική θέση στον 
ισχύοντα κανονισμό της ΔΕΥΑΒ είναι αυτή του ΠΕ δημοσίων σχέσεων, υπάρχουν 
φυσικά βοηθοί χημικού ΔΕ αλλά εκεί ήταν το μπέρδεμα με τον κ. Δάσκαλο. Σήμερα 
εγώ στη μόνη θέση που μπορώ να πάω είναι η ΠΕ Δημοσίων σχέσεων. Αυτή είναι η 
αντίστοιχη με την ειδικότητά μου και τον κλάδο μου θέση. Ο Καλλικράτης μιλά για 
αντίστοιχη θέση.
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Μελιόπουλος:  1)  Για  τις  συγχωνεύσεις  αυτών  των  νομικών  προσώπων  δε 
νομίζω να ρωτήθηκε κανείς υπάλληλος. 2) Για ποιο λόγο τους μετακινείτε; 3) Γιατί 
τα κενά που δημιουργούνται δε συμπληρώνονται με προσλήψεις; Κάποια στιγμή οι 
εργαζόμενοι θα τελειώσουν, τι θα γίνει μετά; Θέλω μια απάντηση. 

Τσιλογιάννης: Σε ό,τι αφορά τον κ. Παναγιωτίδη, πράγματι στη συνέχεια του 
εισηγητικού ενημερώθηκα ότι συνταξιοδοτήθηκε η κα Κάκαρη, θα συνταξιοδοτηθεί 
σε περίπου ενάμιση χρόνο ο Τσαμήτρος Θεόδωρος,  κατά συνέπεια κρίνεται  πολύ 
λογική η πρόταση του κ. Δάσκαλου. Σε ό,τι αφορά τον κ. Τσιφλίδη, από τη στιγμή 
που δεν υπάρχει οδηγός βυτίου δημιουργείται  βεβαίως ένα θέμα σε σχέση με τον 
οδηγό για το νομικό πρόσωπο, όπως αρχικά είχε προβλεφθεί, εκείνο που πρέπει να 
προβλέψουμε είναι ότι οι ανάγκες λειτουργίας της ΔΕΥΑΒ που είναι πάρα πολλές και 
από αύριο πρέπει να ξεκινήσουμε τη διαδικασία ανεύρεσης λύσης και ενός οδηγού 
για  τις  ανάγκες  μετακίνησης  των  τροφίμων  ή  όποιες  ανάγκες  θα  έχει  το  νομικό 
πρόσωπο. Δε διαφωνώ και σ’ αυτό. Διάβασα αναλυτικά τόσο σε ό,τι αφορά την κα 
Σαμαρά Μιράντα  τόσο σε ό,τι αφορά την κα Μπαλαπανίδου.

Μωυσιάδης: Στο άρθρο 58 του 3979 γράφει: μετάταξη υπαλλήλων ΟΤΑ α΄ 
βαθμού  σε  υπηρεσίες  του  δημοσίου  και  νομικά  πρόσωπα  δημοσίου  δικαίου 
επιτρέπεται η μετάταξη κλπ για τη μετάταξη απαιτείται αίτηση του υπαλλήλου. Στο 
άρθρο  59  λέει  το  πλεονάζον  προσωπικό  που  εγώ  δε  συμφωνώ  ότι  θεωρείται 
πλεονάζον γι’ αυτό θα ψηφίσω λευκό πρόεδρε. 

Τσιλογιάννης:  Δεν  έχουμε  μετατάξεις  εδώ,  έχουμε  μεταφορά  προσωπικού. 
Είναι δυο διαφορετικά πράγματα.

Παυλίδης: Εγώ θα ψηφίσω την πρόταση του κ. Δάσκαλου αλλά θα ήθελα να 
διευκρινίσω ότι η ΔΗΚΕΑΠ συγχωνεύεται με την ΚΕΠΑ, η ΚΕΠΑ κρατάει εκείνα τα 
δύο  τα  άτομα  γιατί  θεωρεί  ότι  κρίνει,  δεν  είναι  πλεονάζον  εκείνα,  τα  κρατάει  η 
ΚΕΠΑ.  Μη  θεωρούμε  και  λέμε  εδώ  είναι  πλεονάζον,  ούτε  ήρθαν  στο  νομικό 
πρόσωπο  σαν  πλεονάζον  τα  ξαναστέλνουμε  ή  έχουμε  δικαίωμα  να  τα  κάνουμε 
οτιδήποτε. Ψηφίσαμε ότι συγχωνεύονται η ΚΕΠΑ με τη ΔΙΚΕΑΠ, η ΔΙΚΕΑΠ θα 
πάει τα άτομα στην ΚΕΠΑ, η ΚΕΠΑ αυτά που καλύπτει τα κρατάει. Αυτά που δεν 
καλύπτει τα στέλνει ως πλεονάζον.

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Δ. Δάσκαλου για τη 
μεταφορά του Α. Παναγιωτίδη στη ΔΕΥΑΒ;

Σύμβουλοι: Ναι (33 σύμβουλοι).
Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.
Πρόεδρος:  Συμφωνεί  το  σώμα  με  την  εισήγηση  για  τα  μεταφορά  του  Ι. 

Παντερμαράκη στη ΔΕΥΑΒ;
Σύμβουλοι: Ναι (32 σύμβουλοι).
Λευκή  ψήφο  έδωσαν  οι  σύμβουλοι  Τ.  Χατζηαθανασίου,  Ι.  Σοφρόνωφ,  Γ. 

Μελιόπουλος.
Πρόεδρος:  Ποιοι  συμφωνούν  με  την  εισήγηση  για  τη  μεταφορά  της  Μ. 

Σαμαρά στο νέο Ν.Π.Δ.Δ.;
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι:

Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 
Π.  Παυλίδης,  Θ.  Αγγελίνας,  Χ.  Κούτρας,  Ν.  Μαυροκεφαλίδης,  Χ.  Γαϊτάνου-
Γεωργιάδου,  Α.  Καγκελίδης,  Μ.  Παπαϊωνάννου,  Θ.  Κορωνάς,  Κ.  Συμεωνίδης,  Γ. 
Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς.

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι:
Λ.  Πουλασουχίδης,  Λ.  Τσαβδαρίδης,  Α.  Νεστορόπουλος,  Α.  Γκαμπέσης,  Α. 
Βεσυρόπουλος,  Β.  Γιαννουλάκης,  Ε.  Γουναράς,  Κ.  Παναγιωτίδης,  Δ.  Γκέκα,  Α. 
Παπαδόπουλος, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.

Λευκή ψήφο έδωσαν 6 σύμβουλοι:
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Δ.  Δάσκαλος,  Ν.  Τσιαμήτρος,  Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  Π.  Τσαπαρόπουλος,  Ν. 
Μωυσιάδης, Χ. Σαββαϊδου.

Κατά την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Τ. Χατζηαθανασίου.
Πρόεδρος:  Συμφωνεί  το  σώμα  με  την  εισήγηση  για  τη  μεταφορά  του  Κ. 

Καισαρίδη στο νέο Ν.Π.Δ.Δ.;
Σύμβουλοι: Ναι (31 σύμβουλοι). 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Παπαδόπουλος, Ι. 

Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.
Πρόεδρος:  Συμφωνεί  το  σώμα  με  την  εισήγηση  για  τη  μεταφορά  του  Ν. 

Τασκαλαπλίδη στο νέο Ν.Π.Δ.Δ.;
Σύμβουλοι: Ναι (32 σύμβουλοι). 
Λευκή  ψήφο  έδωσαν  οι  σύμβουλοι  Τ.  Χατζηαθανασίου,  Ι.  Σοφρόνωφ,  Γ. 

Μελιόπουλος.
Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Δ. Δάσκαλου για τη 

μεταφορά του Χ. Τσιφλίδη στη ΔΕΥΑΒ;
Σύμβουλοι: Ναι (31 σύμβουλοι). 
Λευκή  ψήφο  έδωσαν  οι  σύμβουλοι  Τ.  Χατζηαθανασίου,  Χ.  Κούτρας,  Ι. 

Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.
Πρόεδρος:  Συμφωνεί  το  σώμα  με  την  εισήγηση  για  τη  μεταφορά  του  Κ. 

Καπετανάκη στο νέο Ν.Π.Δ.Δ.;
Σύμβουλοι: Ναι (32 σύμβουλοι). 
Λευκή  ψήφο  έδωσαν  οι  σύμβουλοι  Τ.  Χατζηαθανασίου,  Ι.  Σοφρόνωφ,  Γ. 

Μελιόπουλος.
Πρόεδρος:  Ποιοι  συμφωνούν  με  την  πρόταση  του  κ.  Λ.  Τσαβδαρίδη  για 

μεταφορά της κας Ε. Παλαπανίδου στο νέο Ν.Π.Δ.Δ.;
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι:

Λ.  Τσαβδαρίδης,  Α.  Νεστορόπουλος,  Α.  Γκαμπέσης,  Α.  Βεσυρόπουλος,  Β. 
Γιαννουλάκης,  Ε.  Γουναράς,  Κ.  Παναγιωτίδης,  Δ.  Γκέκα,  Α.  Παπαδόπουλος,  Ι. 
Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 19 σύμβουλοι: 
Δ.  Δάσκαλος,  Θ.  Θεοδωρίδης,  Γ.  Μιχαηλίδης,  Α.  Λαζαρίδης,  Β.  Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου,  Π. Παυλίδης, Θ. Αγγελίνας,  Λ. Πουλασουχίδης,  Χ. Κούτρας,  Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Π. Τσαπαρόπουλος, Α. Καγκελίδης, Μ. 
Παπαϊωνάννου, Θ. Κορωνάς, Κ. Συμεωνίδης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Χ. 
Σαββαϊδου.

Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Ν. Τσιαμήτρος, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
Ν. Μωυσιάδης.

Κατά  την  ψηφοφορία  απουσίαζαν  οι  σύμβουλοι  Τ.  Χατζηαθανασίου,  Γ. 
Κάκαρης.

Πρόεδρος:  Επειδή  σύμφωνα  με  τις  διατάξεις  του  άρθρου  109  του  Ν. 
3852/2010, η μεταφορά του προσωπικού γίνεται ύστερα από αιτιολογημένη απόφαση 
του Δημοτικού Συμβουλίου,  η οποία λαμβάνεται  με την απόλυτη  πλειοψηφία του 
συνόλου  των  μελών  του,  για  τη  μεταφορά  των  κυριών  Μ.  Σαμαρά  και  Ε. 
Παλαπανίδου  από  την  ΚΕΠΑ  στο  νέο  Ν.Π.Δ.Δ.,  δεν  προέκυψε  η  απαιτούμενη 
πλειοψηφία από  την  ψηφοφορία  αφού  επί  συνόλου  41  δημοτικών  συμβούλων 
απαιτούνται  21  θετικές  ψήφοι.  Συνεπώς  δεν  μπορεί  να  ληφθεί  απόφαση  για  τη 
μεταφορά τους και παραμένουν προσωπικό της Κ.Ε.Π.Α.

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:
1.- Το από 25-5-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αριθ.  106/2011 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η συγχώνευση των 
Ν.Π. του Δήμου Βέροιας και η σύσταση νέου Ν.Π.Δ.Δ. με την επωνυμία «Κέντρο 
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Κοινωνικής  Προστασίας  Αλληλεγγύης,  Αθλητισμού,  Παιδείας  &  Προσχολικής 
Αγωγής Δήμου Βέροιας».
3.- Την αριθ.  108/2011 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η συγχώνευση των 
Δημοτικών Κοινωφελών Επιχειρήσεων Δήμου  Βέροιας (αρ. 109, Ν.3852/10) και η 
σύσταση  νέας  με  την  επωνυμία  «Κοινωφελής  Επιχείρηση  Πολλαπλής  Ανάπτυξης 
(Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας».
4.- Τις αριθ. 3587/4-5-2011 & 3903/18-5-2011 αποφάσεις του Γ.Γ. Αποκεντρωμένης 
Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης, με τις οποίες εγκρίθηκαν αντίστοιχα οι παραπάνω 
αποφάσεις του Δ.Σ. 
5.- Ότι το παραπάνω προσωπικό απασχολούνταν στις κοινωφελείς  επιχειρήσεις με 
σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου.
6.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος.  
7.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών.
8.-  Τις  διατάξεις  των  άρθρων  1  &  109  παρ.  4  του  Ν.  3852/2010  (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης).

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία
Α) Ι. Εγκρίνει, για τους αναφερόμενους στην εισήγηση της παρούσας λόγους, 

τη    μεταφορά   του  παρακάτω  προσωπικού  με  σχέση  εργασίας  Ιδιωτικού  Δικαίου 
Αορίστου  Χρόνου  (Ι.Δ.Α.Χ.)  της  συγχωνευθείσας  Δημοτικής  Κοινωφελούς 
Επιχείρησης  Αθλητισμού,  Παιδείας  &  Περιβάλλοντος  (ΔΗ.ΚΕ.Α.Π.Π.),  το  οποίο 
χαρακτηρίζεται ως πλεονάζον στη νέα Κοινωφελή Επιχείρηση του Δήμου Βέροιας με 
την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου 
Βέροιας» (στην  οποία μεταφέρεται  με τη σύστασή της αυτοδίκαια),  στο Νομικό 
Πρόσωπο  Δημοσίου  Δικαίου  του  Δήμου  Βέροιας  με  την  επωνυμία     «Κέντρο   
Προστασίας,  Αλληλεγγύης,  Αθλητισμού  και  Προσχολικής  Αγωγής  Δήμου 
Βέροιας» με  την  ίδια  σχέση  εργασίας,  σε  προσωποπαγείς  θέσεις  της  ίδιας 
εκπαιδευτικής βαθμίδας και αντίστοιχης ή παρεμφερούς ειδικότητας:
1.- Του Ρωμύλου Αλεξανδρίδη, ειδικότητας διοικητικού, κλάδου ΤΕ.
2.- Του Κωνσταντίνου Καισαρίδη, ειδικότητας φυλάκων, κλάδου ΔΕ.

ΙΙ. Εγκρίνει, για τους αναφερόμενους στην εισήγηση της παρούσας λόγους, τη 
μεταφορά     του  παρακάτω  προσωπικού  με  σχέση  εργασίας  Ιδιωτικού  Δικαίου 
Αορίστου  Χρόνου  (Ι.Δ.Α.Χ.)  της  συγχωνευθείσας  Δημοτικής  Κοινωφελούς 
Επιχείρησης  Κοινωνικής  Προστασίας  και  Αλληλεγγύης,  Αθλητισμού-Παιδείας  & 
Περιβάλλοντος Δήμου Αποστόλου Παύλου, το οποίο χαρακτηρίζεται ως πλεονάζον 
στη νέα Κοινωφελή Επιχείρηση του Δήμου Βέροιας με την επωνυμία «Κοινωφελής 
Επιχείρηση  Πολλαπλής  Ανάπτυξης  (Κ.Ε.Π.Α.)  Δήμου  Βέροιας»»  (στην   οποία 
μεταφέρεται  με  τη  σύστασή  της  αυτοδίκαια),  στο  Νομικό  Πρόσωπο  Δημοσίου 
Δικαίου  του  Δήμου  Βέροιας  με  την  επωνυμία  «Κέντρο  Προστασίας, 
Αλληλεγγύης, Αθλητισμού και Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας» με την ίδια 
σχέση  εργασίας,  σε  προσωποπαγείς  θέσεις  της  ίδιας  εκπαιδευτικής  βαθμίδας  και 
αντίστοιχης ή παρεμφερούς ειδικότητας:
1.- Του Νικολάου Τασκαλαπλίδη, ειδικότητας ηλεκτρολόγου, κλάδου ΔΕ.
2.- Του Κωνσταντίνου Καπετανάκη, ειδικότητας διοικητικού, κλάδου ΔΕ.

ΙΙΙ.  Το  προαναφερόμενο  προσωπικό  θεωρείται  προσωπικό  του  παραπάνω 
Ν.Π.Δ.Δ. με τη δημοσίευση στο Φ.Ε.Κ. της συστατικής του πράξης ενώ διέπεται ως 
προς τους όρους και το ύψος της αμοιβής της εργασίας του κατά τα ισχύοντα για το 
προσωπικό  του  εν  λόγω  Ν.Π.Δ.Δ.,  στο  οποίο  και  μεταφέρεται,  ο  δε  χρόνος  της 
προϋπηρεσίας  του λαμβάνεται  υπόψη για όλες  τις  μισθολογικές  και  ασφαλιστικές 
συνέπειες.

Β) Εγκρίνει τη σύσταση στο Νομικό Πρόσωπο Δημοσίου Δικαίου του Δήμου 
Βέροιας «Κέντρο Προστασίας, Αλληλεγγύης, Αθλητισμού και Προσχολικής Αγωγής 
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Δήμου Βέροιας» προσωρινών προσωποπαγών θέσεων εργασίας ιδιωτικού δικαίου, 
στις  οποίες  θα  υπηρετήσει  το  αναφερόμενο  στην  παράγραφο  Α΄  της  παρούσας 
προσωπικό, με αντίστοιχη ή παρεμφερή ειδικότητα. 

Η πράξη κατάταξης σε προσωρινές προσωποπαγείς θέσεις εκδίδεται από το 
αρμόδιο  προς  διορισμό  όργανο  (δηλ.  από  τον  Πρόεδρο  του  Νομικού  Προσώπου  
«Κέντρο  Προστασίας,  Αλληλεγγύης,  Αθλητισμού  και  Προσχολικής  Αγωγής  Δήμου  
Βέροιας») και δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως.

Γ) Ι. Εγκρίνει, για τους αναφερόμενους στην εισήγηση της παρούσας λόγους, 
τη  μεταφορά του  παρακάτω  προσωπικού  με  σχέση  εργασίας  Ιδιωτικού  Δικαίου 
Αορίστου Χρόνου (Ι.Δ.Α.Χ.) συγχωνευθείσας Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης 
Αθλητισμού, Παιδείας & Περιβάλλοντος (ΔΗ.ΚΕ.Α.Π.Π.), το οποίο χαρακτηρίζεται 
ως πλεονάζον στη νέα Κοινωφελή Επιχείρηση του Δήμου Βέροιας με την επωνυμία 
«Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας»» (στην 
οποία  μεταφέρεται  με  τη  σύστασή  της  αυτοδίκαια),  στη  Δημοτική  Επιχείρηση 
Ύδρευσης-Αποχέτευσης (Δ.Ε.Υ.Α.Β.) Δήμου Βέροιας, με την ίδια σχέση εργασίας 
σε αντίστοιχες θέσεις :
1.- Του Αντωνίου Παναγιωτίδη, ειδικότητας οικονομολόγου, κλάδου ΠΕ.
2.- Του Ιωάννη Παντερμαράκη, ειδικότητας διοικητικού, κλάδου ΠΕ.
3.- Του Χαράλαμπου Τσιφλίδη, ειδικότητας οδηγού, κλάδου ΔΕ.

ΙΙ.  Το προαναφερόμενο προσωπικό θεωρείται προσωπικό της ΔΕΥΑΒ με τη 
δημοσίευση στο Φ.Ε.Κ. της συγχώνευσης των Δημοτικών Κοινωφελών Επιχειρήσεων 
του  Δήμου  Βέροιας  στη  νέα  Κοινωφελή  Επιχείρηση  του  Δήμου  Βέροιας  με  την 
επωνυμία  «Κοινωφελής  Επιχείρηση  Πολλαπλής  Ανάπτυξης  (Κ.Ε.Π.Α.)  Δήμου 
Βέροιας» ενώ διέπεται ως προς τους όρους και το ύψος της αμοιβής της εργασίας του 
από  τις  συλλογικές  συμβάσεις  εργασίας  που  ισχύουν για  το  προσωπικό  της 
επιχείρησης στην οποία μεταφέρεται, ο δε χρόνος της προϋπηρεσίας του λαμβάνεται 
υπόψη για όλες τις μισθολογικές και ασφαλιστικές συνέπειες.

Δ) Εξαιρεί  από  τον  χαρακτηρισμό  ως  πλεονάζον  στη  νέα  Κοινωφελή 
Επιχείρηση  του  Δήμου  Βέροιας  με  την  επωνυμία  «Κοινωφελής  Επιχείρηση 
Πολλαπλής  Ανάπτυξης  (Κ.Ε.Π.Α.)  Δήμου  Βέροιας»,  του  παρακάτω  προσωπικού 
Ιδιωτικού Δικαίου Αορίστου Χρόνου (Ι.Δ.Α.Χ.), το οποίο μεταφέρεται σ’ αυτήν με 
την ίδια σχέση εργασίας, με τη σύστασή της αυτοδίκαια:

α) Της συγχωνευθείσας  Δημοτικής  Κοινωφελούς  Επιχείρησης Αθλητισμού, 
Παιδείας & Περιβάλλοντος (ΔΗ.ΚΕ.Α.Π.Π.):
1.- Μιράντας Σαμαρά.
2.- Ελένης Παλαπανίδου.
3.- Πολυξένης Πέτρου.

β)  Του  συνόλου  των  δεκαεπτά  (17)  εργαζομένων  της  συγχωνευθείσας 
Κοινωφελή Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας.
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  368 / 2011
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης Δημητρούλα Γκέκα
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Δ. Δάσκαλος Η. Τσιαμήτρος
Μ. Σουμελίδης Δ. Κουλουριώτης
Θ. Θεοδωρίδης
Γ. Μιχαηλίδης ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
Α. Λαζαρίδης Χ. Δουλγερίδου
Ν. Τσιαμήτρος Α. Βοργιαζίδου
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου Ι. Παπαδόπουλος
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου Α. Πέτρου
Π. Παυλίδης Ε. Κελεσίδης
Τ. Χατζηαθανασίου Σ. Ρίσσου
Θ. Αγγελίνας Ν. Αγγέλου
Λ. Πουλασουχίδης Ι. Καπετανίδης
Κ. Βοργιαζίδης
Ν. Μωυσιάδης
Χ. Κούτρας
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου
Π. Τσαπαρόπουλος
Α. Καγκελίδης
Μ. Παπαϊωάννου
Θ. Κορωνάς
Κ. Συμεωνίδης
Γ. Κάκαρης
Β. Παπαδόπουλος
Κ. Κουτσαντάς
Λ. Τσαβδαρίδης
Α. Νεστορόπουλος
Α. Γκαμπέσης
Α. Βεσυρόπουλος
Β. Γιαννουλάκης
Χ. Τσιούντας
Ε. Γουναράς

Ακριβές απόσπασμα
Βέροια  18-7-2011

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ

Κ. Παναγιωτίδης
Α. Παπαδόπουλος
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη
Γ. Μελιόπουλος
Χ. Σαββαϊδου
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